

No. 21931. INTERNATIONAL CONVENTION AGAINST THE TAKING OF HOSTAGES. ADOPTED BY THE GENERAL ASSEMBLY OF THE UNITED NATIONS ON 17 DECEMBER 1979¹

N° 21931. CONVENTION INTERNATIONALE CONTRE LA PRISE D'OTAGES. ADOPTÉE PAR L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE DES NATIONS UNIES LE 17 DÉCEMBRE 1979¹

RATIFICATION

Instrument deposited on:

12 November 1985

NEW ZEALAND

(With effect from 12 December 1985. With declarations of application to the Cook Islands and Niue.)

With the following reservation:

“The Government of New Zealand reserves the right not to apply the provisions of the Convention¹ to Tokelau pending the enactment of the necessary implementing legislation in Tokelau law.”

Registered ex officio on 12 November 1985.

RATIFICATION

Instrument déposé le :

12 novembre 1985

NOUVELLE-ZÉLANDE

(Avec effet au 12 décembre 1985. Avec déclarations d'application aux îles Cook et à Nioué.)

Avec la réserve suivante :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

Le Gouvernement néo-zélandais se réserve le droit de ne pas appliquer les dispositions de la Convention¹ à Tokelau tant que les dispositions d'application législatives nécessaires n'auront pas été promulguées à Tokelau.

Enregistré d'office le 12 novembre 1985.

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 1316, p. 205, and annex A in volumes 1351, 1361, 1386, 1390 and 1394.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1316, p. 205, et annexe A des volumes 1351, 1361, 1386, 1390 et 1394.